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{xtypo_quote} Dio Komunalnog puta 140, koji se proteže od ulaza u Kara&scaron;evo pa sve do centra na&scaron;ega
najve�eg mjesta konano je asvaltiran. {/xtypo_quote}



     Za radove izvr&scaron;ene u rekordnom vremenu, svega dva dana, pobrinula se tvrtka SC TEHNOCER SRL sa
sjedi&scaron;tem u N�dlagu, u tami&scaron;koj županiji, a cjelokupna investicija iznosila je 445.710, 30 leja s time
&scaron;to u ovu svotu nije ukljuen PDV.



     Kada se ho�e, onda se može. S obzirom da je kara&scaron;evska komanda od županije ovaj put pod svoju oblast preuzela
tek na po�etku ove godine i ve� ga je asvaltirala, onda se objektivno pitamo za&scaron;to na&scaron;a županija nije ga
asvaltirala u itave deset godine, a i vi&scaron;e, koliko je put bio pod njezinom oblasti. Rupe su uvijek bile prisutne u
itavom tom vremenu, voza�i su uni&scaron;tavali aute, asvalt je bio devastiran. Zar je kara&scaron;evska komanda
financijski jaa od Kara&scaron; &ndash; severinske županije ili na&scaron;a županija naprosto nam nije htjela asvaltirati
put?



      Asvaltirani kilometar od ulaza u selo pa sve do zgrade op�ine samo je dio Komunalnog puta 140, poznatog prije kao
Županijski put DJ581A. Ostali, ve�i dio puta, izlazi iz Kara&scaron;eva preko Kaj�a i proteže se nekoliko kilometara kroz
na&scaron;e carine sve do spajanja sa županijskom cestom Riica &ndash; Oravica. To je glavni ekonomski put
stanovnika iz Kara&scaron;eva, a njegovo je stanje veoma lo&scaron;e jer je od 1998. godine, kada je postao županijski,
pa sve do na&scaron;ih dana, ostavljen da se upropasti. Nadamo se kako �e i njegov popravak zapoeti uskoro. 



     Tijekom vremena smo nebrojeno puta pisali o ovom na&scaron;em putu. Sada bismo jo&scaron; jednom htjeli naglasiti
nekoliko stvari. Prof. Milja Radan je odmah nakon &scaron;to je pro&scaron;le godine bio izabran za kneza
kara&scaron;evske op�ine poduzeo sve potrebne korake za prekategorizaciju na&scaron;eg puta, odnosno za prelazak
puta iz županijske nadležnosti u nadležnost kara&scaron;evske komande jer je znao da �e tek tada na&scaron;a komanda
imati zakonsko pravo ulagati u popravak i rehabilitaciju puta. S druge strane, imao je neugodna iskustva (kao i mi svi) s
elnicima županije, posebice s predsjednikom Kara&scaron; &ndash; severinskog županijskog vije�a, koji su u elektoralnim
kampanjama, niim izazvani, obe�ali Kara&scaron;evcima da �e im upravo put napraviti. Mnogi se sje�aju obe�anja
predsjednika Kara&scaron; &ndash; severinskog županijskog vije�a u jednoj elektoralnoj kampanji, zatim svjesne
&bdquo;restance&ldquo; u drugoj elektoralnoj kampanji, isto kao &scaron;to se sje�aju i te&scaron;kih strojeva
amplasiranih u centru sela neposredno prije biranja u tre�oj elektoralnoj kampanji, strojevi ija je svrha bila uvjeriti i najve�e
kara&scaron;evske pesimiste kako �e davno zadato obe�anje ipak biti ispunjeno. Nažalost, nije bilo ni&scaron;ta od svega
toga. Vjerojatno se mnogi sje�aju i gospodina Rusua, tada&scaron;njeg zastupnika PDL-a i samoprogla&scaron;enog
prijatelja Kara&scaron;evaka koji je 2009. godine, sa stepenica kara&scaron;evske komande, informirao
mje&scaron;tane kako �e se u najkra�em vremenskom roku zapoeti popravak ulaznog puta &ndash; najprije s jednom
plombom, a zatim �e se staviti i &bdquo;tratament termic&ldquo;. Istom prilikom, nakon &scaron;to se izjasnio o
problematici na&scaron;eg puta i o stupnju brzine njegova popravka, zastupnik Rusu je jo&scaron; držao obe�ati kako �e
periodino dolaziti u Kara&scaron;evo, s ciljem pronalaska pote&scaron;ko�a s kojima se suoavaju mje&scaron;tani i
op�ina. Do&scaron;ao je zastupnik Rusu u Kara&scaron;evo i lani, prilikom kampanje za mjesne izbore, i opet je obe�ao da
�e nam asvaltirati put, umjesto da objasni za&scaron;to ga nije asvaltirao, i opet se ni&scaron;ta od toga nije ostvarilo.



     Sve je ove injenice, ali i mnoge druge, imao na umu kara&scaron;evski knez kad je odluio zatražiti prekategorizaciju
ovoga puta, odnosno prelazak puta iz oblasti županije u oblast kara&scaron;evske op�ine. S drugim rijeima, na&scaron;
knez je bio apsolutno uvjeren da nam županija ne�e nikada napraviti put. Da stvar bude jo&scaron; gora i neugodnija,
županija nam je prilikom primopredaje puta zatražila jo&scaron; i 80.000 leja za ustupak projekta kojega je u me�uvremenu
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izradila. Tada nam je gosp. Ro_ec, direktor ba&scaron;tine Kara&scaron; &ndash; severinske županije, inae nadležan i za
županijske puteve rekao sljede�e: &bdquo;projekt je izra�en od Županijskog vije�a i bit �e transferiran kara&scaron;evskoj
komandi besplatno ili uz naplatu, u skladu s odredbama zakona. Shodno pravnicima i ekonomistima, jo&scaron; je
preventivno dodao I. Ro_ec, projekt treba pla�en i odmah �e biti transferiran kara&scaron;evskoj komandi&rdquo;.
Kara&scaron;evska komanda nije kupila projekt od županije. Izradila je novi projekt za na&scaron; put, puno jeftiniji od
županijskog projekta. Županija je sad ostala s na&scaron;im projektom. &Scaron;to �e s njim? 


Ivan Dobra 
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